

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB ORIENT INSURANCE COMPANY Date: 15-11-2021 09:05:41 AM Subject: Announcement of merging The Arab Life and Accident</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للتأمين التاريخ: AM 09:05:41 2021-11-15 الموضوع: اعلان دمج شركة العرب للتأمين على الحياة والحوادث (ا)</p>
<p>Attached is the announcement issued by the Companies Control Department regarding the merger of The Arab Life and Accident Insurance Company (the merged company) with The Arab Orient Insurance Company (the merging company)</p>	<p>مرفق طيه الإعلان الصادر عن مراقب عام الشركات المتعلق بدمج شركة العرب للتأمين على الحياة والحوادث (الشركة المندمجة) عن طريق ضمها لشركة الشرق العربي للتأمين (الشركة الدامجة)</p>
<p>14-11-2021</p>	<p>14-11-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Abd Al-Naser Abdallah</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Abd Al-Naser Abdallah</p>